
 

PREGUNTES AL PLE MAIG 2024 
 
 
# PREGUNTA 1 
 
Nom   Marta Pascuas Oliva 
Telèfon   646633519 
Correu electrònic martapascuas@gmail.com 
 
Pregunta: 
 

S’ha valorat la possibilitat de pacificar la Rambla dels Països Catalans? Des de 2018 he enviat 4 
instàncies a l’Ajuntament amb una proposta per reordenar el trànsit a la Rambla i pacificar el seu entorn 
(Oci nocturn, Mercat dels dimecres, invasió aceres amb vehicles privats per accedir als comerços o 
caixers automàtics, carreres de cotxes…) Estem al 2024 encara no he rebut cap comunicació. Agrairé una 
resposta. 

 
 
# PREGUNTA 2 
 
Nom   Marc Caravaca Rodriguez 
Telèfon   669288464 
Correu electrònic marc.caravaca.roodriguez@gmail.com 
 
Pregunta: 

 
El consistori realitzarà alguna mesura per evitar la pèrdua de patrimoni històric a la ciutat com és l'actual 
terminal de viatgers de la línia R2 a causa del soterrament de la mateixa i construcció de la nova estació?  
 
Com a informació, a altres municipis com Sabadell (Centre) o Barcelona (amb Sant Andreu Comtal) es va 
mantenir com a edifici per a les associacions d'amics del ferrocarril locals o com espais per a la 
ciutadania, i a Terrassa (estació del Nord) es va convertir en un accés a l'estació. 
 
 
# PREGUNTA 3 

 
Nom   KROM 
Cognoms  Klub de Rol Organitzat Montcada 
Telèfon   611005856 
Correu electrònic info@krom.cat 

 
Pregunta: 
 

Estimats membres del Ple Municipal, En nom de KROM, la nostra associació juvenil, ens dirigim a 
vosaltres per expressar la nostra preocupació per les recents retallades a les subvencions a les 
associacions.  

 
Creiem que aquesta mesura, tot i semblar poc significativa en termes pressupostaris, té un impacte 
negatiu en les nostres activitats i desincentiva la participació comunitària. La nostra associació treballa 
intensament per fomentar la participació activa dels joves a la nostra comunitat.  
 
Les subvencions són fonamentals per dur a terme projectes, esdeveniments i activitats que beneficien els 
nostres membres i la societat en general. No obstant això, les restriccions financeres poden limitar la 
nostra capacitat per dur a terme aquestes iniciatives, d'innovar o d'oferir una alternativa d'oci als ciutadans 
i, més particularment, al jovent de Montcada.  
 
A més a més, volem destacar que aquestes retallades també afecten la nostra capacitat de creixement i 
l’exposició del municipi. Al realitzar activitats obertes que atrauen públic de la comarca o de Barcelona, les 
retallades de les subvencions restringeix la nostra capacitat d’organitzar esdeveniments que posin a 
Montcada al mapa i que ens ajudin a posicionar-nos com una comunitat activa i vibrant i de referència.  
 
 
 



 

Per tant, ens agradaria plantejar les següents preguntes al Ple Municipal:  
 

- Quina és la justificació darrere les retallades a les subvencions a les associacions juvenils?  
-  S'ha avaluat l'impacte real d'aquestes mesures en la participació i el benestar de la comunitat?  
- Existeix un pla per restablir o augmentar les subvencions en el futur?  

 
A més a més, ens agradaria conèixer l'estat actual dels pressupostos participatius a la nostra ciutat. Hi 

ha plans per fer-ho aquest any? Si és el cas, quan es publicaran les bases? Si no, quina és la justificació 
darrere l'eliminació i si existeix un pla per restablir-ho aquesta legislatura.  
 
Agraïm la vostra atenció a aquest assumpte i esperem una resposta que beneficiï la nostra comunitat, al 
teixit associatiu i les futures generacions.  
 
Atentament, KROM - Klub de Rol Organitzat Montcada 
 


